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10. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 6.11.2017  
 
 
Ing. Kolesár: 
Rovnako, ako ostatné kolegyne, kolegovia, poslankyne, poslanci, dostal som od hlavného 
kontrolóra informáciu prokuratúry vo veci preskúmavania lehôt, resp. zákonnosti 
dodržiavania lehôt pri zvolaní zasadnutí Mestského zastupiteľstva  v Trebišove. Týkala sa 
zasadnutia mestského zastupiteľstva 31.7.2017, kedy poslanci dostali materiály nie 3 dni, ale 
2 dni pred konaním zasadnutia. No, ako čítam ten list, napriek tomu, že tu ide o odloženie 
podnetu, ale z obsahu vyplýva, že diametrálne inak sa počítajú lehoty, než sme tu boli 
informovaní pánom JUDr. Galgoczym a že teda nebolo zasadnutie zvolané v zmysle nášho 
rokovacieho poriadku. Prokuratúra samozrejme, no neviem, či je to samozrejmé, ale uviedla, 
že nevyjadruje sa teda k tomu ďalej, tak bolo platne zvolané pán primátor, to zasadnutie, ale 
bo nebolo? Teraz na čom vlastne sme? Lebo z tých materiálov, ktoré sme dostali vidím 
otázku, vidím odpoveď, ale odpoveď na to, čo sme sa pýtali, sme nedostali. Tak, ako máme 
brať to zasadnutie 31.7.? Právoplatne zvolané a teda všetky uznesenia ostávajú v platnosti, 
alebo je tu nejaký problém. Rád by som už poznal konečné stanovisko.  
 
PhDr. Čižmár: 
Neviem o probléme v súvislosti so zvolaním tohto zastupiteľstva.  
 
JUDr. Galgoczy: 
No, ja som to vyjadrenie prokuratúra čítal a podľa mňa potvrdzuje moje slová. Ale keďže 
nedal zásadné rozhodnutie, tak asi musíme počkať, kým tento náš názorový konflikt niekto 
rozhodne. Ale podľa môjho názoru, bolo platne zvolané to zastupiteľstvo.  
 
Ing. Kolesár: 
Pán doktor, vy ste tu už minule hovorili, že dva sú tri a prokurátor má názor, že až tri sú tri. 
Tak, ako nenúťte nás tu, aby sme si pozerali záznam zo zasadnutia, keď ste to vy počítali 
inak, ako on. Ako, toto myslím si, že vôbec nie je sporné, že ste to počítali zle, len ja by som 
rád vedel, že či ostávajú tie veci v platnosti, alebo nie, ale vidím, že odpovede sa nedočkám. 
Nevysvetľujte nám tu, že ste tak hovorili, keď ste inak hovorili. Ako, to snáď tu počuli všetci, 
tak už naozaj si tu budeme záznamy púšťať, alebo čosi také. Čiže, toto prepáčte, ale 
vynechajme váš  názor. My sme počuli už minule a prokuratúra má iný názor, tak neviem, 
ktorý je správny, ale ja sa nepýtam na názory právnikov, lebo dvaja právnici majú tri názory, 
to všetci vieme, to som ja nevymyslel, to už iní múdri povedali. Ale 31.7. je uzavretý postup, 
zastupiteľstvo platí, uznesenia platia? Máme to teda považovať za ukončenú záležitosť, alebo 
ešte sa to na nejakom stupni niekde rieši? To ma zaujíma.  
 
JUDr. Galgoczy: 
Ja som svoj názor nezmenil, ani ho nejak inak nevysvetľujem. Pokiaľ si pamätám, tak v tom 
liste je napísané, že prokuratúra o veci rozhodne. Nie? Je tam tá veta, že k samotnej veci 
rozhodne, že vydá rozhodnutie, myslím, že na druhej strane.  
 
Ing. Kolesár: 
Prokurátor píše, že odkladá, tak preto sa pýtam, že či rozhodol. Nemám inú informáciu, pýtam 
sa, v akom je vec stave.  



JUDr. Galgoczy: 
V súčasnosti tiež nemám inú informáciu, len viem o tom, alebo z obsahu toho listu, že vo veci 
rozhodne.  
 
Ing. Kolesár: 
Áno, dobre, čiže ešte musíme čakať.  
 
JUDr. Galgoczy: 
Áno.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
     
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


